

First Chinese Baptist Church's Sunday school program begins at birth! There are nursery, pre-school, kindergarten, 1st-5th grade, and Jr. High classes at the church. There are Sr. High and adult classes at YMCA (855 Sacramento St.)

We hope that you and your family will make the time to grow your Christian faith through our Christian Education programs!

第一華人浸信會的主日學活動從出生就開始了！我們在教會有育嬰室、學前班、幼稚園、一至五年級和初中部的不同主日學班。於沙加緬度街 855 號的基督教青年會有不同的成人及高中部主日學。

我們盼望您和您的家人可以抽出時間透過我們的基督教教育項目增進靈命成長。

## Children's Sunday School



During this time, our teachers have prepared a fun and educational time of learning. Through games, songs, crafts and stories, children learn more about God's love for them and how they can love and encourage one another.

We ask that you drop off your children no earlier than 10:00am and that you please pick them up no later than 12:30pm.

在兒童主日學期間我們的教師們準備了一段有趣而具教育性的學習時間。透過遊戲、歌曲、手工和故事，兒童更多地了解神對他們的愛以及他們怎樣可以關愛和鼓勵其他人。

請不要早於十點將您的孩子帶到教會並請於十二點三十分接他們。

## Nursery/Toddlers/PreK 嬰幼兒

Our nursery is staffed with experienced and loving caregivers. Nursery and toddler care (2-4 years old) is available during each of the worship services from 10am to 12:30pm.

我們的育嬰室由有經驗和愛心的保育員組成，在每堂崇拜期間 10-12:30 開放照顧嬰幼兒(0-4 歲)。

## K-1st 學前班至一年班

We offer Kindergarten through 1st grade (5-6 years old) classes in Room 350B from 10:00am to 12:30pm. The environment is fun and nurturing and appropriate for their age and maturity.

我們在教會三樓 350B 室為學前班到一年班(5-6 歲)設有主日學。學習環境是開心而適合該年齡組的兒童的。

## 2nd-5th Grade 二至五年級

Crafts and lessons presenting God's truth in creative and fun sessions are conducted every Sunday from 10:00am to 12:30pm on the 4th floor. 2nd/3rd graders and 4th/5th graders are in separate classrooms from 11:30 to 12:30 for Bible study.

每個主日 10:00-12:30 在四樓進行創意和趣味體現神的真理的手工藝和課程。2/3 年級學生和 4/5 年級學生在 11:30 至 12:30 分開進行聖經學習。



## Junior High Sunday School 初中主日學

Middle School students 6th through 8th grade will be meeting for games, worship and Sunday School from 10:00am to 12:30pm on the 3rd floor (350A, next to the K-1st classroom).

六至八年班初中部學生將於上午 10 時至下午 12:30 在三樓 350A 室一同進行遊戲、敬拜及主日學。

## Senior High Sunday School 高中主日學

High School students 9th through 12th grade will begin at 10am with English Worship service at the YMCA gym (855 Sacramento St., 2nd Floor). Sunday School will be held in YMCA 2nd Floor classroom at 11:30am.

九至十二年班高中部學生將於上午 10 時參加基督教青年會籃球場舉行的英文堂崇拜，然後在 11:30-12:30 在該處二樓課室進行主日學。





Sunday School is not just for children! Each worship service has adult Sunday school classes. Young Adult Sunday school meets on the 3rd floor of the YMCA after 10 o'clock English service. In the gatherings, they explore ways to make the gospel practical in their everyday living and wrestle with what God has called them to be in this busy world. For the 11:20 English service, an adult English class formatted around *Singing the Faith, Building Community, and Nurturing Discipleship* runs from 10:00 to 11:10 before service in YMCA Multi-purpose room. Adult classes are held in YMCA (855 Sacramento Street).

主日學並非僅為兒童而設！每堂崇拜都有相應的成人主日學。十點中文鐘堂成人主日學於崇拜後的一個小時在基督教青年會(855 Sacramento St)舉行，研讀聖經真理；同步在本會舉行的有在三樓國書室的婦女弟兄會，供長者研讀聖經及團契，和在 403 室的基要真理班，歡迎慕道者參加，一起認識信仰。



Give me oil in my lamp...

## First Chinese Baptist Church 三藩市第一華人浸信會

15 Waverly Place  
San Francisco, CA 94108-2118  
Call/Text: 415-857-3226  
Email: [office@fcbc-sf.org](mailto:office@fcbc-sf.org)  
Fax: 415-362-7644

## FCBC Sunday school 三藩市第一華人浸信會主日學

